
Indsigelser og kommentarer til lokalplanforslag 9.8 fra Herstedvester Grundejerforening. 

 

Til Sekretariat for Byudvikling & Erhverv 

Først og fremmest er Herstedvester Grundejerforening glad for at det nu ser ud til at noget skal ske med 

Hjørnegrunden. Som det ligger nu er det et akavet halvdødt grønt område, hvor der burde være liv. Dog har 

Herstedvester Grundejerforening nogle indsigelser: 

 Det er en skidt beliggenhed for så mange seniorboliger. Der er langt til både butikker og centrum. 

Ydermere vil hjemmehjælpere og andre tilknyttede medføre en betydelig forøgelse af trafikken 

over cykelstien til stadion og Badesøen.  

 

 Førnævnte punkt kan løses ved at ændre til blandet byggeri. Eventuelt nogle ejerboliger og andre 

lejeboliger. Således at der bliver større boliger til børnefamilier blandet med boliger som er 

seniorvenlige. Sådan undgår man også at få lavet et olde-ghetto. 

 

 Som nævnt flere gange tidligere: Herstedvester Grundejerforening finder ikke at byggeri med to 

etager er en god ide. Vi mener at man med fordel kan ændre toetagers blokkene til 1½ etages 

rækkehuse egnet til børnefamilier. 

 

Til sidst vil Herstedvester Grundejerforening gerne påpege at tidsrummet mellem de afklarende møder og 

frist for høringssvar har været meget kort; 8 dage. Hvis flere skal høres og enighed skal opnås, er det en 

meget kort frist. På det grundlag finder Herstedvester Grundejerforening det rimeligt, hvis høringsperioden 

bliver forlænget. Samtidigt forbeholder foreningen sig ret til at indgive nok et svar i den forlængede 

høringsperiode. 

 

På vegne af Herstedvester Grundejerforening 

Dorte Husum, Formand. 


